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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (1) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a Legf őbb
Ügyészhez

„Mi a magyar igazságszolgáltatás mérlege a nemzeti vagyont érint ő bűncselekmények
elkövető it érintő vagyonelkobzások terén?

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr !

A közpénzeket és a nemzeti vagyonelemeket érintő bűncselekmények esetében több esetben

fordultam Önhöz, hiszen nem lehetünk elégedettek a bíróság elé állított, és jobb esetben el is

ítélt elkövetők számával . Különösen igaz ez egy olyan országban, ahol egyes becslése k

szerint a teljes államadósság nagyjából háromszorosának megfelel ő összeg került

elherdálásra, ellopásra a rendszerváltás óta .

Fentiek miatt az igazságszolgáltatástól nemcsak azt várják el az emberek, hogy elítéljék az

elkövetőket, hanem azt is, hogy minél többet visszaszerezzenek az ellopott közvagyonból .

Ennek egyik lehetősége, ha a bűnelkövetőkön próbálja az igazságszolgáltatás rendszer e

bevasalni vagyonelkobzás formájában ezeket az eltulajdonított, elherdált javakat .



Fentiek miatt, a tisztánlátás elősegítése végett, kérem Legfőbb Ügyész Urat, hogy válaszoljon

az alábbi kérdésekre :

1 .) Hány esetben kezdeményezett 2010 óta az ügyészség vagyonelkobzást olya n

ügyekben, amelyekben

a) politikusok, közszereplők, közhatalmat gyakorlók, állami vezetők, vagy a

nemzeti vagyon körébe tartozó, illetve ilyen vagyonelemeket kezel ő cégek

vezető i ellen ,

b) vesztegetés, hűtlen kezelés, hanyag kezelés vagy bármely olyan

bűncselekmény miatt emeltek vádat, ahol a nemzeti vagyon sérelme felmerült .

2.) A bíróságok a fenti indítványokat hogyan bírálták el és joger ősen összesen mekkora

összeg került vagyonelkobzásra a fenti b űncselekmények vonatkozásában ?

Fenti kérdésekre várom megtisztel ő és érdemi válaszát !

Budapest, 2017. január 3 .

Tisztelettel,

47 (2',.	

dr. Staudt Gábor
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